
Wij zijn [                   ] en willen een pleidooi houden om het losloopgebied in het park de Nieuweling 
te herstellen. Ineens waren de borden dat de honden daar los mochten lopen verdwenen. Dit is 
gebeurd zonder duidelijke communicatie daarover. 
Wij gissen naar de reden. Is er geklaagd over gevaarlijke honden? Is er geklaagd over hondenpoep? 
Is er geklaagd over onderling contact? 
Wij weten het niet. Wat we wel weten is hoe fijn het was voor de honden en hoe jammer het is dat je 
daar niet meer vrij kunt wandelen. Want het is veel fijner als de hond zijn eigen tempo loopt en de 
baas ook. Veel hondenbezitters vinden de maatregel onbegrijpelijk. 
We hebben het gevoel dat de gemeente teveel mee gaat in het weren van honden en het plaatsen 
van hekken. Weet dat hondenbezitters meestal goed weten wie hun hond is en daarop anticiperen. 
Nu ik een hond heb merk ik hoe sociaal honden en hun bezitters met elkaar omgaan. 
Ook loop ik vaak over de grasvelden en heb ik nog niet in de poep gestaan. 
Wij willen graag weten wat u nodig hebt om dit besluit terug te draaien. 
Dank u wel voor het luisteren.


